

**Terms of Service Effective Date: February 2026**

Welcome to the website of DNA Potion Limited ("Company", "we", "us").

**1. Acceptance of Terms** By accessing or using this website, you agree to be bound by these Terms of Service.

**2. Use of the Website** You may use the website for lawful purposes only. You agree not to:

- Copy, modify, or distribute content without permission
- Upload harmful code or viruses
- Interfere with the website's operation

**3. Intellectual Property** All content, logos, trademarks, patents, and technology displayed on this website are the exclusive property of DNA Potion Limited. All rights reserved.

**4. No Medical Advice** The information on this website is for general informational purposes only and does not constitute medical, health, or professional advice.

**5. Disclaimers** The website is provided "as is". We do not warrant that the site will be error-free or uninterrupted.

**6. Limitation of Liability** To the fullest extent permitted by law, DNA Potion Limited shall not be liable for any indirect, incidental, or consequential damages arising from your use of the website.

**7. Governing Law** These Terms are governed by the laws of the Hong Kong Special Administrative Region.

**8. Changes to Terms** We reserve the right to modify these Terms at any time. Continued use of the website constitutes acceptance of the new terms.

**9. Contact** For questions regarding these Terms, please contact us at [info@dna-potion.com](mailto:info@dna-potion.com)

服務條款 生效日期：2026 年 2 月

歡迎使用 **DNA Potion Limited**（「本公司」、「我們」）的網站。

1. 接受條款 使用本網站即表示您同意受本服務條款約束。

2. 網站使用 您只可將網站用於合法目的。您同意不會：

- 未經許可複製、修改或分發內容
- 上傳有害程式碼或病毒
- 干擾網站正常運作

3. 知識產權 本網站所有內容、標誌、商標、專利及技術均為 **DNA Potion Limited** 的專有財產。保留所有權利。

4. 非醫療建議 本網站的資料僅供一般參考用途，並不構成醫療、健康或專業建議。

5. 免責聲明 本網站按「現狀」提供。我們不保證網站無錯誤或不間斷。

6. 責任限制 在法律允許的最大範圍內，本公司對因使用本網站而引致的任何間接、附帶或後果性損害概不負責。

7. 管轄法律 本條款受香港特別行政區法律管轄。

8. 條款修改 本公司保留隨時修改本條款的權利。繼續使用本網站即表示接受新條款。

9. 聯絡我們 如對本條款有任何疑問，請聯絡：[info@dna-potion.com](mailto:info@dna-potion.com)